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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lina Axelsson Kihlblom (S)

2021/22:1652 Teknikprogrammet och högskolebehörighet

Förra året publicerade Sveriges ingenjörer rapporten Att räkna eller räknas 
bort. Enligt en artikel i Svenska Dagbladet (den 16 maj 2022) visar rapporten 
bland annat att av de 7 750 elever som examinerades från gymnasiets 
teknikprogram år 2019 saknade 2 860 behörighet till såväl högskoleingenjörs- 
som civilingenjörsutbildningarna. Hela 37 procent på det högskoleförberedande 
teknikprogrammet saknade alltså behörighet att bedriva studier till ingenjör 
trots att utbildningen är inriktad mot just den typen av högre eftergymnasiala 
studier. Skälet uppges vara att det inom en av inriktningarna inte erbjuds 
obligatoriska kurser i fysik och matematik på erforderlig nivå. Detta är orimligt. 

För den enskilda student som hade för avsikt att direkt fortsätta studera på 
högskola innebär det extra studier på Komvux eller tekniskt basår, vilket 
förlänger utbildningstiden, ökar på studieskulderna och påverkar antalet 
arbetsår.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Lina Axelsson 
Kihlblom:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att minska risken för oönskade 
felval på teknikprogrammet?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-31
Besvaras senast
2022-06-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


